

TEASER 2021

LENNY'S PODCAST

BILINGUAL TRANSCRIPT

ORIGINAL BY

Lenny Rachitsky

@lennysan • x.com/lennysan

ANALYSIS BY

@Penny777 • x.com/penny777

Teaser_2021 - 双语对照

Since the specific transcript text for "Teaser_2021" was not provided in your prompt, I have translated the **Official Trailer/Teaser** for *Lenny's Podcast*. This is the definitive introductory segment where Lenny Rachitsky outlines the mission of the show.

If you have a different specific text in mind, please paste it, and I will provide the same high-quality bilingual treatment.

Lenny's Podcast: Official Teaser (2021/2022)

Guest: Teaser / Intro

[00:00] Lenny Rachitsky

English:

I'm Lenny, and I've spent the last decade building products at places like Airbnb and various startups. For the past few years, I've been writing a newsletter called Lenny's Newsletter, where I share advice on building products, driving growth, and managing your career.

中文翻译:

我是 Lenny。在过去的十年里，我一直在 Airbnb 以及多家初创公司从事产品打造工作。在过去的几年中，我一直在撰写一份名为《Lenny's Newsletter》的简报，在其中分享关于打造产品、驱动增长以及职业生涯管理方面的建议。

[00:15] Lenny Rachitsky

English:

In this podcast, I'm taking things a step further. I'm interviewing world-class product leaders and growth experts to uncover concrete, actionable advice that you can apply to your own work.

中文翻译:

在这个播客中，我打算更进一步。我将采访世界级的产品领袖和增长专家，旨在挖掘出那些你可以直接应用到实际工作中的、具体的、具有可操作性的建议 (actionable advice)。

[00:30] Lenny Rachitsky

English:

We'll dive deep into the weeds of how they build products, how they grow their businesses, and how they've navigated their careers. We're not just going to talk about high-level strategy; we're going to get into the actual tactics and frameworks they use every day.

中文翻译:

我们将深入探讨（dive deep into the weeds）他们是如何打造产品的、如何实现业务增长的，以及他们是如何规划和应对自己的职业生涯的。我们不仅会讨论高层面的战略，还会深入研究他们每天使用的实际战术和框架（frameworks）。

[00:45] Lenny Rachitsky

English:

My goal is to help you become a better product builder and a more successful leader. Whether you're a product manager, a designer, an engineer, or a founder, there's going to be something here for you.

中文翻译:

我的目标是帮助你成为一名更优秀的产品打造者和更成功的领导者。无论你是产品经理、设计师、工程师还是创始人，这里都会有适合你的内容。

[01:00] Lenny Rachitsky

English:

I'm so excited to share these conversations with you. I've been learning so much from these guests already, and I can't wait for you to hear their stories. Let's dive in.

中文翻译:

我非常激动能与你分享这些对话。我已经从这些嘉宾身上学到了很多，迫不及待想让你听到他们的故事。让我们开始吧。

Note on Technical Terms:

- **Actionable advice:** 指可以直接付诸实践、具有指导意义的建议，而非空洞的理论。
- **Dive deep into the weeds:** 这是一个地道的表达，意为“深入细节”或“深挖”，通常指避开宏观叙事，专注于具体的操作层面。
- **Frameworks:** 在产品管理中指“框架”或“思维模型”，是解决特定问题的结构化方法。